



လိယူဝ် ၁၈ သီ, ၂၀၁၈

ဆူ South တီထီကဝ်အပပုဝ်မတဝ်ဖိ, ဟံဝ်ဖိယီဖိဒီဝ်ကဝ်ဖိတဖဝ်,

တဝ်ဘျုးဒိဝ်မလနဆိဝ်ထွဲမစဝ်ဒဝ် ပပုဝ်ကဝ်ဖိ,
ပသရဝ်သမိလအသိဝ်လိနဝ်လိတဝ်တဖဝ်ဒီဝ် South
တီထီကဝ်အတဝ်တီခိဝ်ရိဝ်မဲတဖဝ်အယိနဝ်လိဝ်.

မဝ်တဝ်သုဝ်ယသးယဒိဝ်မလ ပကဒုးသုဝ်ညါနတဝ်ယး Jennifer Hanson, လအမဝ် South
တီထီကဝ် ကဝ်ခိဝ်တဂ, တဟဲကဝ် ဟံဝ်ထီဝ်ကဒါမဒါဖဲ South တဝ်မလိကဝ် ၂၀၁၈-၁၉ နဝ်အဝ်,
ခိဖျိလအနီဝ်ကစဝ်တဝ်အိဝ်ဆူဝ်အိဝ်ချုအတဝ်ဂဝ်ကီအယိနဝ်လိဝ်. Mrs. Hanson
မဝ်တဝ်ခိဝ်နဝ်လအဂဝ်ဒိဝ်နီဝ်မတဂ လ Rebel အဟံဝ်ဖိယီဖိအဂီဝ်လိဝ်.
လအဝဲဒဝ်အတဝ်တီခိဝ်ရိဝ်မဲအဖီလတဂ, ကဝ်ဖိလအတမဝ်ပပုဝ်ဖိဝ်ဖိ
ဖဲခိလဝ်ကဝ်ပပုဝ်တဖဝ်အနီဝ်ဂဝ်စးထီဝ်အါထီဝ်ဖဲ ၂၀၁၆ နဝ် ၇၃ ဂအါထီဝ်တဂလ ၅၉၂ ဂဖဲ
၂၀၁၈ နဝ်ဒီဝ်တဝ်အနီဝ်ထီဝ်လတဝ်နဂုတဂ်လိဝ်ဖဲဝ်စိမိဝ်ကဝ်လဝ်နဝ်အဂီဝ်
မဝ်တဝ်အနီဝ်ဂဝ်အါကတဝ်ခိဝ်ခါတခါ ဖဲဝ်ပပုဝ်လအမဒုးကယအိဝ်ဝဲ ၆၇ % နဝ်လိဝ်. ဖဲ
၂၀၁၈ နဝ်, South ဒီဝ်နဝ်တဝ်လကပီလအမဝ်ကဝ်လအဟုဝ်တဝ်ခိဝ်တဝ်ယဟဲဂဝ်လိဝ်ဆီ
(School of Opportunity) ခိဖျိ ထီဝ်လိဝ်ကီဝ်ပပုဝ်တဝ်ကူဝ်ဘဝ်ကူဝ်သုဖိလစဝ်အလိဝ်ခိဝ်သး
(National Education Policy Center) အအိဝ်, လအဟုဝ်လကပီဝဲဒဝ်ထဲလ ကဝ်ယိဝ်ဖျိဝ်ဒိဝ်
ဖဲထီဝ်ကီဝ်ပပုဝ်ဒီဝ်တဝ်ပဟဲဖျိထီဝ်စုဝ်ကီဝ်အဂဝ်လိဝ်ဆီဖဲ Washington Post
အတဝ်ကစိဝ်ပပုဝ်နဝ်လိဝ်. ပအဝဲဒဝ်ဟံဝ်နဝ်တဝ်ဆကတီဝ်လ
တဝ်ပဟဲဖျိထီဝ်ပတဝ်ပဟဲကဖလသးဒိဝ်ဒိဝ်အါအါလကဝ်ခိဝ် Jennifer Hanson
အဖီခိဝ်လအတဝ်ကပျဲဝ်မတဝ်ဆူဝ်ဒိဝ်မလ ပပုဝ်ကဝ်ဖိဒီဝ် South
အပပုဝ်သကိဝ်တဝ်ဖိတဖဝ်အဂီဝ်နဝ်လိဝ်. ပကသုဝ်နီဝ်ဘဝ်ကဝ် Mrs. Hanson
ဒီဝ်ပဆဂုဆဝ်ဘဝ်အိဝ်စုဝ်ကီဝ်နဝ်လိဝ်.

ပသးခလပဟဲဒီဝ်တဝ်သုဝ်ညါနလ Mr. Bobby Thomas လအဟံဝ်ထီဝ်ပဟဲစးမဒါတစိဝ်တလိဝ်ဒိ
ကဝ်ခိဝ်တဂဖဲ South တီထီကဝ် ဖဲ ၂၀၁၈-၁၉ တဝ်မလိကဝ်နဝ်အကတီဝ်ပပုဝ်နဝ်လိဝ်. Mr.
Thomas မဝ်တဝ်ကဝ်ခိဝ်လိဝ်လံဝ်တဂဖဲ Summit Academy ကဝ်, ဖဲအပပုဝ်ကဝ်ဟဲယနဝ်,
လအတီခိဝ်ရိဝ်မဲပဆဂုမဝ်ထီဝ် ကဝ်အဂီဝ် (red school) ဆူ ကဝ်အလါဟု (green school)
အတဝ်အိဝ်သးနဝ်လိဝ်. ဖဲအဝဲဟံဝ်မဒါဒိဝ်ကဝ်ခိဝ်ဖဲ Summit
လတနဝ်ဘဝ်စုဟဲစုဟဲအတီဝ်ပပုဝ်, အဝဲပဆဂုဟံဝ်ယဟဲ တဝ်လအလိဝ်သးမတဖဝ်ထီဝ်တီလ
ဒီဝ်မနဝ်ခိဝ်အါနဝ်ဒဝ် ၉၅ % လတဝ်ယထီဝ်သုဝ်ညါ ကဝ်ဖိဒီဝ်မိဝ်ပဝ်တဖဝ်အတဝ်သးမ
အတဝ်ထီဝ်သုဝ်ညါနဝ်ပဝ်အဖီခိဝ်နဝ်လိဝ်. တချုးဒဝ်လအဝဲကဲကဝ်ခိဝ်ဒဝ်ဘဝ်နဝ်,
အဝဲဟံဝ်မဒါဒိဝ်ပပုဝ်နဂုတဂ်လိဝ်ကပျဲဝ်ယူကပျဲဝ်ဖိတဝ်လကဝ်ဖိလိဝ်ဆီဆီတဖဝ်အသိဝ်အကပျိ,
လအပဝ်ယဟုဒီဝ်သရဝ်သိဝ်လိတဝ်လအဂဝ်ထီဝ်နဝ်အဖီခိဝ်, ပပုဝ်ကူဝ်လိတဂ်တဝ်ဖိ
လအတီစဝ်မစပပုဝ်ကဝ်ဖိ (Student Council Sponsor), ပပုဝ်ဆိဝ်ထွဲမစဝ်(Diversity Club Sponsor),
ပပုဝ်သိဝ်လိတဝ်နီဝ်သိလပပုဝ် (Driving Education Instructor) ဒီဝ်သရဝ်သိဝ်လိဖျိထီဝ်ထူနဝ်လိဝ်.
South တီထီကဝ် မဝ်တဝ်လိဝ်လိဝ်ဆီလအဂီဝ်မဝ်လ အဝဲအတဝ်လဲခိဖျိ
လအလိဝ်ဆီလိတဂ်သး အိဝ်အါမဝ် ဒီဝ်မဝ်လအမါ, အမဝ်ပပုဝ်ပဟဲမဝ်ဒီဝ်
အမဝ်ပပုဝ်ပဟဲခွဲတဖဝ်မဝ် ကဝ်ဖိလိဝ်လံဝ်လ Rebel တဖဝ်နဝ်လိဝ်.
အဝဲမဝ်ပပုဝ်လတဝ်သုဝ်ညါအိဝ်ဂဝ်ဘဝ်ဘဝ်လအတဝ်ရုလိတဝ်ထွဲဒီဝ်အပပုဝ်ကဝ်ဖိ,
ဟံဝ်ဖိယီဖိဒီဝ်ပပုဝ်သကိဝ်တဝ်ဖိတဖဝ်,
လအတဝ်ဟုဝ်လိဝ်သးလကဝ်လကဝ်ဆူဆူပပုဝ်မလိတဝ်ဖိတဖဝ်အဂီဝ်, ဒီဝ်အတဝ်တီ
ခိဝ်ရိဝ်မဲပဆဂုကဝ်အလဂဝ်လအလိဝ်လိတဝ်ဖိတဖဝ်နဝ်လိဝ်. South တီထီကဝ်
ကအိဝ်ဝဲလပပုဝ်လအိဝ်ဒီဝ်ကဝ်စိတဝ်သုတဝ်ဘဝ်အါမးအစုပပုဝ်နဝ်လိဝ်.

Denver ပဒိဝ်ကဝ်တဖဝ် ကမသကိဝ်တဝ်ဒီဝ်ကမဝ်တဂ်လအမယဟုတိမသကိဝ်တဝ်ဖဲ South အကဝ်
ဆူညါတနဝ်လတဝ်နဂုတဂ်လိဝ်မသကိဝ်တဝ်ယထီဝ်ကဝ်ခိဝ်လအအိဝ်စိတဂ်အိဝ်

ကချွဲဝဲတဲဝဲမဲလဲကဲဝဲ ၂၈၁၉-၂၈ နံဝဲဝဲအဂီဝဲဝဲနံဝဲဝဲလဲဝဲ. သံဝဲဝဲညါအါထီဝဲဝဲတဲဝဲယုထဲအကချီဝဲအကချဲ, ဒီဝဲတဲဝဲကနုဂဲလဲဝဲမဲသကိးတဲဝဲ အကချီဝဲအကချဲတဲဝဲ အဂီဝဲဝဲ, တဲဝဲ ကဆုဝဲပဲတဲဖျါထီဝဲဝဲဝဲဝဲတဲဝဲဂီဝဲဝဲထီဝဲဝဲသီ (fall) အကတဲဝဲတဲလဲနံဝဲဝဲလဲဝဲ.

Mrs. Hanson ဒီဝဲ Mr. Thomas ကချဲဝဲဝဲတဲဝဲဟဲဝဲဝဲလဲဝဲသဲမဲသကိးတဲဝဲလဲဝဲတဲဝဲမဲလဲဝဲတဲဝဲတဲဝဲဆီတဲလဲဝဲ ကလဲဝဲသဲတဲချဲတဲချဲဆုဝဲလဲဝဲ South ကဲဝဲဝဲဒီဝဲပုဝဲမဲသကိးတဲဝဲဝဲဖိတဲဝဲအဂီဝဲဝဲနံဝဲဝဲလဲဝဲ. ပမဲဝဲဝဲလဲဝဲလဲပကဆဲးမဲသကိးယုဂဲတဲဝဲဒီဝဲပုဝဲမဲတဲဝဲဝဲ, ကဲဝဲဝဲဒီဝဲဟဲဝဲဝဲဖိယီဖိတဲဝဲဆုညါကဲဝဲဝဲကဲဝဲဝဲ, ဒီဝဲပစဲး တဲချဲဝဲဆီသုလဲသုဆီဝဲထဲဝဲမဲဝဲဒီဝဲပုဝဲအယုနံဝဲဝဲလဲဝဲ. နမဲဝဲဝဲအီဝဲဒီဝဲတဲဝဲသဲကဲဝဲတဲမဲဝဲလဲဝဲလဲဝဲ, ဝဲသဲစုဝဲတဲဝဲမဲယဲတဲမဲနီဝဲဝဲသဲလဲတဲဝဲကိးလဲတဲစဲဖဲ ဟဲဝဲဝဲဖိယီဖိ ဒီဝဲပုဝဲတဲဝဲမဲဝဲအလဲတဲစဲဖဲ 720-423-3054 တဲကဲဝဲ. တဲဝဲတဲချဲဝဲ.

လဲတဲဝဲပတဲကဲအါ,

Suzanne Morris-Sherer

ပုဝဲသုဝဲကချဲဝဲတဲဝဲသီဝဲလဲနဲဝဲလဲမဲဒါခိဝဲဝဲ တီဝဲထီကဲဝဲပုတဲတဲချဲဝဲကဲ

Amber Elias

ပုဝဲသုဝဲကချဲဝဲတဲဝဲဖဲဝဲတဲဝဲမဲဒါခိဝဲဝဲ တီဝဲထီကဲဝဲပုတဲတဲချဲဝဲကဲ